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ASSUMPTES TRACTATS PEL CONSELL LOCAL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA 
DE QUART DE POBLET (CLPC) EN REUNIÓ DE DATA 27 de setembre de 2018 

 
Ordre del dia: 
 
1.- Lectura i aprovació de l'acta anterior. 
2.- Informació dels programes i accions de Participació Ciutadana.  
3.- Procés de treball sobre la Carta de Participació Ciutadana. 
4.- Informació del Pla de Mobilitat Urbana Sostenible i Intel·ligent (PMUS), a càrrec de 

Bartolomé Nofuentes, Regidor de Mobilitat. 
5.- Propostes i preguntes. 
 
Cloenda de la sessió del CLPC i inici de la reunió del grup motor de Pressupostos 
Participatius amb Juan Medina, Regidor de Govern Obert: 
 
- Informació de Govern Obert respecte al nou procés de Pressupostos Participatius. 
 
Assistents: 
 
President: José Acosta Gómez. Regidor de Participació Ciutadana 
Secretària: Juana López Ruiz, Tècnica de Participació Ciutadana 
Convidats: Bartolomé Nofuentes, Regidor de Mobilitat; Juan Medina Cobo, Regidor de 
Govern Obert; Patricia Riaza, Tècnica de Govern Obert. 
Consells Sectorials: 
- Consell Assessor de Consum: Mª José Vallejo, Vicente Gascón, Mª Dolores Agea. 
- Consell Assessor de Cultura: Santos Atienza, Rodolfo Costa en representació Miguel 
Campos. 
- Consell Assessor de les Dones: Asunción Alés, Josefina Valenzuela, María Oña, Mª 
José Vallejo. 
- Consell Assessor d'Esports: Juan Carlos Sanmartín Griñó. 
- Consell de Pau i Solidaritat: Vicente Gascón. 
 
No assisteixen: 
- Comissió de Prevenció de les Drogodependències. 
- Consell de Salut Pública i Medi ambient. 
- Consell de la Joventut  
- Consell Econòmic i Social. 
- Consell Escolar Municipal. 
- Consell Municipal de Benestar Social. 
- Consell Municipal d'Infància. 
 
Lloc: Quart Jove. 
Hora d'inici: 19:00 hores. 
 
Assumptes Tractats: 
 
1.- Lectura i aprovació de l'acta anterior. 
 
S'aprova l'acta anterior per unanimitat. 
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2.- Informació dels programes i accions de Participació Ciutadana. 
 
En aquest punt, Juana López, tècnica de Participació Ciutadana, va fer recordatori de 
les activitats realitzades al llarg de l’any, i les previstes per als pròxims mesos: inici 
dels cursos d’alfabetització informàtica i servei d’assessoria per a associacions 
 
També es va recordar que el termini de justificació de subvencions i convenis finalitza 
el 15 de gener de 2019, tot i que poden presentar-se al llarg del 2018, tal i com estan 
fent ja algunes, sempre que els programes o activitats ja s'hagen realitzat. 
 
El regidor José Acosta, va informar de l’acord del Govern central d'endarrerir per dos 
anys la implantació de l’administració electrònica, per la qual cosa disposem de més 
temps per organitzar la formació específica al respecte per a les associacions. 
 
Es va aprofitar també per consultar l’opinió i valoració de la realització al mes de maig 
del Sopar d’Associacions, i gairebé totes les intervencions destacaren el dinamisme de 
l’acte, el bon ambient de germanor i l’èxit de l’activitat que va omplir de gom a gom la 
Plaça de l’Esglèsia. 
 
Per últim, Mª José Vallejo de l'Asociación Amas de Casa y Consumidores Tyrius, va 
informar del premi ARTIC rebut per la seua associació, dins de la categoria de 
"Col·laboració Social", agraint el guardó rebut. 
 
3.- Procés de treball sobre la Carta de Participació Ciutadana. 
  
Juana López va tornar a prendre la paraula per tal d’informar del procés de treball 
desenvolupat per a l'actualització de la Carta de Participació Ciutadana. Es varen 
repartir exemplars de l'esborrany elaborat per l'àrea de Participació Ciutadana, donant 
resposta a la petició feta en reunions anteriors. Es va explicar l’estructura i el contingut 
de l’esborrany, el qual recull de manera diferenciada les novetats incorporades, donant 
resposta a les noves realitats existents al municipi, a la vegada que incorporant les 
novetats legislatives. 
 
També es va facilitar el calendari previst, aprofitant per fer un repàs del treball 
desenvolupat fins al moment, i informant de les diferents fases i passos que caldrà 
donar per poder finalitzar amb l’aprovació de la Carta per part del Ple Municipal. En 
aquest sentit, es va parlar del procés de consulta pública i audiència que s’iniciaria la 
pròxima setmana, i es va acordar que aquest finalitzara el 19 d’octubre. Es va informar 
també que, amb la finalitat de facilitar la participació de la ciutadania, el document es 
publicarà en la web municipal, i es va acordar l’enviament de l’esborrany a les 
associacions representades al CLPC, per tal d’afavorir la seua participació en aquest 
procés. 
 
4.- Informació del Pla de Mobilitat Urbana Sostenible i Intel·ligent (PMUS), a 
càrrec de Bartolomé Nofuentes, Regidor de Mobilitat. 
 
En aquest punt va prendre la paraula Bartolomé Nofuentes, Regidor de Mobilitat, per 
informar de la situació del PMUS, un pla pensat per a reflexionar i definir el model de 
poble per als pròxims anys. Va agrair el treball i la participació obtinguda a l'hora de fer 
aportacions, un treball realitzat entre totes, que ha estat liderat per les associacions i 
va destacar la necessitat de donar-lo a conèixer a tota la ciutadania. 
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Gràcies a aquesta participació, s'han rebut propostes que mostren el compromís amb 
el medi ambient, l'accessibilitat, els espais saludables i habitables, el transport 
sostenible, per un poble inclusiu i igualitari,...  
 
Es varen presentar les propostes recollides, i es va informar que el document de 
propostes estaria pròximament penjat a la web municipal per facilitar l'accés a tota la 
ciutadania. 
 
Vicente Gascón, de l'associació Qusiba, va prendre la paraula per mostrar la seua 
satisfacció amb el treball desenvolupat, remarcant el compromís dels polítics 
responsables amb la millora de l'accessibilitat, i oferint el suport de Qusiba que com en 
altres ocasions han participat activament en l'elaboració de l'agenda 21 i altres 
accions. Va destacar que aquestes millores donen protagonisme als vianants, 
beneficien al comerç local, ajuden a reduir els accidents de trànsit, i per tant 
repercuteixen en tota la ciutadania. 
 
5.- Propostes i preguntes. 
 
No havent-hi cap intervenció ni més assumptes que tractar, sent les 20:00 hores del 
dia i lloc esmentats al principi, i perquè consten els assumptes tractats, s'estén la 
present Acta.  
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ASUNTOS TRATADOS POR EL CONSELL LOCAL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA DE QUART DE POBLET (CLPC) EN REUNIÓN DE FECHA 27 de 
septiembre de 2018 

 
Orden del día: 
  
1.- Lectura y aprobación del acta anterior. 
2.- Información de los programas y acciones de Participación Ciudadana.  
3.- Proceso de trabajo sobre la Carta de Participación Ciudadana. 
4.- Información del Plan de Movilidad Urbana Sostenible e Inteligente (PMUS), a cargo 

de Bartolomé Nofuentes, Concejal de Movilidad. 
5.- Propuestas y preguntas. 
 
Conclusión de la sesión del CLPC e inicio de la reunión del grupo motor de 
Presupuestos Participativos con Juan Medina, Concejal de Gobierno Abierto: 
 
- Información de Gobierno Abierto respecto al nuevo proceso de Presupuestos 
Participativos. 
 
Asistentes:   
 

Presidente: José Acosta Gómez. Concejal de Participación Ciudadana 
Secretaria: Juana López Ruiz, Técnica de Participación Ciudadana 
Invitados: Bartolomé Nofuentes, Concejal de Movilidad; Juan Medina Cobo, Concejal 
de Gobierno Abierto; Patricia Riaza, Técnica de Gobierno Abierto. 
Consejos Sectoriales: 

- Consejo Asesor de Consumo: Mª José Vallejo, Vicente Gascón, Mª Dolores Agea. 
- Consejo Asesor de Cultura: Santos Atienza, Rodolfo Costa en representación 

Miguel Campos. 
- Consejo Asesor de las Mujeres: Asunción Alés, Josefina Valenzuela, María Oña, 

Mª José Vallejo. 
- Consejo Asesor de Deportes: Juan Carlos Sanmartín Griñó. 
- Consejo de Paz y Solidaridad: Vicente Gascón. 

 
No asisten: 

- Comisión de Prevención de las Drogodependencias. 
- Consejo de Salud Pública y Medio Ambiente. 
- Consejo de la Juventud. 
- Consejo Económico y Social. 
- Consejo Escolar Municipal. 
- Consejo Municipal de Bienestar Social. 
- Consejo Municipal de Infancia. 

 
Lugar: Quart Jove. 
Hora de inicio: 19:00 horas. 
 
Asuntos Tratados: 
 
1.- Lectura y aprobación del acta anterior. 
 
Se aprueba el acta anterior por unanimidad.  
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2.- Información de los programas y acciones de Participación Ciudadana. 

En este punto, Juana López, técnica de Participación Ciudadana, hizo recordatorio de 
las actividades realizadas a lo largo del año, y las previstas para los próximos meses: 
inicio de los cursos de alfabetización informática y servicio de asesoría para 
asociaciones. 

También se recordó que el plazo de justificación de subvenciones y convenios finaliza 
el 15 de enero de 2019, aunque pueden presentarse a lo largo del 2018, tal y como 
están haciendo ya algunas, siempre que los programas y actividades ya se hayan 
realizado. 

El concejal José Acosta, informó del acuerdo del Gobierno central de retrasar por dos 
años la implantación de la administración electrónica, por ello disponemos de más 
tiempo para organizar la formación específica al respecto para las asociaciones. 

Se aprovecho también para consultar la opinión y valoración de la realización en el 
mes de mayo del Sopar d'Associacions, y casi todas las intervenciones destacaron el 
dinamismo del acto, el buen ambiente de hermandad y el éxito de la actividad que 
llenó la Plaza de la Iglesia. 

Por último, Mª José Vallejo de la Asociación Amas de Casa y Consumidores Tyrius, 
informó del premio ARTIC recibido por su asociación, dentro de la categoría de 
"Colaboración Social", agradeciendo el galardón recibido. 

3.- Proceso de trabajo sobre la Carta de Participación Ciudadana. 

Juana López volvió a tomar la palabra para informar del proceso de trabajo 
desarrollado para la actualización de la Carta de Participación Ciudadana. Se 
repartieron ejemplares del borrador elaborado por el área de Participación Ciudadana, 
dando respuesta a la petición hecha en reuniones anteriores. Se explicó la estructura y 
el contenido del borrador, el cual recoge de manera diferenciada las novedades 
incorporadas, dando respuesta a las nuevas realidades existentes en el municipio, a la 
vez que incorporando las novedades legislativas. 

También se facilitó el calendario previsto, aprovechando para hacer un repaso del 
trabajo desarrollado hasta el momento, e informando de las diferentes fases y pasos 
que habrá que dar para poder finalizar con la aprobación de la Carta por parte del 
Pleno Municipal. En este sentido, se habló del proceso de consulta pública y audiencia 
que se iniciaría la próxima semana, y se acordó que este finalizara el 19 de octubre. 
Se informó también que, con el fin de facilitar la participación de la ciudadanía, el 
documento se publicará en la web municipal, y se acordó el envío del borrador a las 
asociaciones representadas en el CLPC, para favorecer su participación en este 
proceso. 

4.- Información del Plan de Movilidad Urbana Sostenible e Inteligente (PMUS), a 
cargo de Bartolomé Nofuentes, Concejal de Movilidad. 

En este punto tomó la palabra Bartolomé Nofuentes, Concejal de Movilidad, para 
informar de la situación del PMUS, un plan pensado para reflexionar y definir el 
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modelo de pueblo para los próximos años. Agradeció el trabajo y la participación 
obtenida a la hora de hacer aportaciones, un trabajo realizado entre todas, que ha sido 
liderado por las asociaciones y destacó la necesidad de darlo a conocer a toda la 
ciudadanía. 

Gracias a esta participación, se han recibido propuestas que muestran el compromiso 
con el medio ambiente, la accesibilidad, los espacios saludables y habitables, el 
transporte sostenible, por un pueblo inclusivo e igualitario,... 

Se presentaron las propuestas recogidas, y se informó que el documento de 
propuestas estaría próximamente colgado en la web municipal para facilitar el acceso 
a toda la ciudadanía. 

Vicente Gascón, de la asociación Qusiba, tomó la palabra para mostrar su satisfacción 
con el trabajo desarrollado, remarcando el compromiso de los políticos responsables 
con la mejora de la accesibilidad, y ofreciendo el apoyo de Qusiba que cómo en otras 
ocasiones han participado activamente en la elaboración de la agenda 21 y otras 
acciones. Destacó que estas mejoras dan protagonismo a los peatones, benefician al 
comercio local, ayudan a reducir los accidentes de tráfico, y por lo tanto repercuten en 
toda la ciudadanía. 

5.- Propuestas y preguntas. 

No habiendo ninguna intervención ni más asuntos que tratar, siendo las 20:00 horas 
del día y lugar mencionados al principio, y para que consten los asuntos tratados, se 
extiende la presente Acta. 


